
PROTOKÓŁ NR 57 / 2007 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 24 października 2007 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 14.00 zakończono                               

o godzinie 15.40 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Michał Piechocki                -  Starosta Wągrowiecki   
2. Tomasz Kranc                    -  Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                  - Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski          -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 
5. Andrzej Sebastyański            - Sekretarz Powiatu  
6. Danuta Królczyk                   - Skarbnik Powiatu  

     7. Mariola  Substyk                   - protokolantka 
      
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag                                                 

i przyjęcie porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 18 października 2007 

roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami 

Zarządu. 
4. Zaopiniowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na 2007 rok. 
5. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
6. Uwagi i wnioski.  

 

Ad 1 
Przyjęto porządek posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

 

Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 18 października 2007 
roku. 
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Ad 3 
 
Starosta uczestniczył w: 
-  spotkaniu z p. J.Piaseckim w/s wynajmu pomieszczeń w przychodni celem  
    uruchomienia punktu do realizacji Programu Rozwoju Obszarów  
    Wiejskich, 
-   wraz z Dyrektorem ZOZ G.Hoffmanem w posiedzeniu sprawozdawczym  
    pielęgniarek w Pile,  
-   posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu, 
-   spotkaniu z p. Błońską - Dyrektorem NFZ w/s zasad podpisywania   
    kontraktów na 2008 rok, 
-  spotkaniu z kierownikiem budowy /inwestycja w Bursie Szkolnej /w/s kar   
   nałożonych na wykonawcę zadania, 
-  spotkaniu z przedstawicielami Policji z Powiatu YORKSHIRE w Anglii, 
-  spotkaniu z przedstawicielami firmy FALCK w/s świadczenia usług  
   z zakresu Ratownictwa Medycznego  w Powiecie Wągrowieckim, 
-  spotkaniu  z władzami M i G Skoki w/s budowy kanalizacji. 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- rozmowach z przedstawicielami PZD, na którym omawiano realizację 
inwestycji na drogach powiatowych m.in. budowa chodników na podstawie 
porozumień zawartych z poszczególnymi gminami Powiatu Wągrowieckiego 
- poinformował Zarząd o ukończonych inwestycjach przy drogach 
powiatowych: Wagrowiec - Rgielsko, ul.Libelta w Wągrowcu,                   
ul.Kazimierza Wielkiego w Skokach,  Mokronosy w gm. Damasławek, 
Poinformował również o podpisaniu umowy na realizację zadania                        
ul. Składowej w Gołańczy i już w tym tygodniu rozpoczną się roboty , będzie 
realizowane ułożenie chodnika w Czeszewie  gm. Gołańcz.  
 
Posiedzenie Zarządu opuścił Wicestarosta - T.Kranc. Zarząd obradował w 3. 
osobowym składzie. 
 
Ad 4 
 
Danuta Królczyk-Skarbnik Powiatu przedstawiła autopoprawkę do projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok, którą 
Zarząd pozytywnie zaopiniował. 
Autopoprawka stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad 5 
     

Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski, opinie i stanowiska Komisji Stałych 
Rady Powiatu: 
Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji odrzuca zmiany WPI ze względu na 
wątpliwości zachowania procedur oraz iż jesteśmy w przededniu 
konstruowania budżetu na 2008 r. (komisja uważa, iż powinien powstać plan 
remontów modernizacji dróg i przekazywania poszczególnym gminom). 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie, co zostało sfinalizowane podczas 
XIII sesji Rady poprzez podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPI. 
 
- wniosek o stworzenie planu modernizacji i remontu dróg do roku 2010 i 
przedstawienie go na następnym posiedzeniu komisji, został przesłany do 
PZD oraz do Wydziału Europejskiego i Rozwoju celem jego realizacji. 
 
wniosek - dotyczy drogi Skoki – Antoniewo (Piła Młyn) – Jagniewice - 
Nowiny prawa strona muldy o wyrównanie zaniżenia miejscowego oraz 
wycięcie na łukach zakrzewienia, które stwarzają zagrożenia bezpieczeństwa 
ruchu. 
Wniosek został skierowany do dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 
Wągrowcu celem rozeznania i ewentualnej realizacji. 
 
 Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy: 
 
- przyjmuje stanowisko, aby podjąć dalsze kroki uaktualniające obszary 
działania ujęte w Strategii Rozwoju Pomocy Społecznej na lata 2002 - 2010.    

Zarząd przyjął do wiadomości słuszne stanowisko Komisji i poczyni 
dalsze kroki uaktualniające obszary działania w Strategii Pomocy Społecznej 
i będzie je sukcesywnie realizował.  

 
- stanowisko Komisji dot. realizacji przebudowy ul. Średniej w Wągrowcu , 
aby finansować ze środków niewygasających zostało pozytywnie rozpatrzone 
przez Zarząd, czego potwierdzeniem jest podjęta uchwała na ostatniej sesji 
Rady Powiatu Wągrowieckiego w dniu 24. 10.07 w/s zmian WPI. 
 
- w związku z poniesionymi już nakładami na przygotowanie dokumentacji 
zadania „Przebudowa 1km drogi powiatowej  Wągrowiec – Jankowo”, 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy przyjmuje stanowisko, 
aby wprowadzić powyższe zadanie do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 – 2009 i realizować je w miarę 
posiadanych środków finansowych.  
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Stanowisko to, zostało wolą Rady rozpatrzone negatywnie, czego 
potwierdzeniem jest podjęta uchwała na ostatniej sesji Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w dniu 24. 10.07 w/s zmian WPI. 

 
Komisja wnioskuje o rozeznanie możliwości przygotowania przez Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie cyklu działań szkoleniowych dla pracowników 
socjalnych z wykorzystaniem środków unijnych oraz wzięcie tego pod uwagę 
przy konstruowaniu budżetu powiatu na 2008 rok.  
Zarząd weźmie powyższe pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 2008 
oraz wniosek kieruje do PCPR celem realizacji. 
 
- o rozszerzenie tematyki konkursowej dla organizacji pozarządowych                  
o organizację szkolenia opiekuna osób starszych i samotnych,wniosek został 
skierowany do Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia celem rozeznania                     
i ewentualnej realizacji. 
 
W związku z ogłoszeniem Starosty Wągrowieckiego w sprawie możliwości 
zgłaszania kandydatów do Rady Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych, 
której kadencja upływa z końcem 2007 roku, Komisja Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy wnosi do Zarządu o zgłoszenie Ireny 
Wojewódzkiej – Kucz jako kandydatki – reprezentanta Rady Powiatu do 
powyżej Rady Społecznej.  
 
Wniosek został zrealizowany poprzez pisemne zgłoszenie kandydatury do 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

 
Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
wyraziła opinię o niskich wynagrodzeniach pracowników Starostwa. 
Wyraziła też zaniepokojenie czy niskie pobory nie spowodują odpływu 
dobrych pracowników. Starosta potwierdził te obawy, niektórzy pracownicy 
już odchodzą. Zdaniem Komisji należałoby dokonać przeglądu stanowisk 
biorąc pod uwagę ilość pracy, kwalifikacje potrzebne na tym stanowisku, 
predyspozycje i umiejętności. 

 Zarząd przyjął do wiadomości opinię Komisji dot. niskich 
wynagrodzeń pracowników Starostwa i w miarę możliwości będzie ona brana 
pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 2008 rok.  

 
Komisja  wypracowała  stanowiska: 
proponuje zadanie przebudowy ul. Średniej w Wągrowcu finansować ze 
środków niewygasających.  

Stanowisko zostało pozytywnie rozpatrzone przez Zarząd, czego 
potwierdzeniem jest podjęta uchwała na ostatniej sesji Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w dniu 24. 10.07 w/s zmian WPI. 
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Ze względu na brak odpowiedzi Zarządu przed posiedzeniem komisji 

na wniosek Komisji Bezpieczeństwa dot. wyjaśnień opracowania zadania 
„przebudowa drogi Wągrowiec – Jankowo” Komisja Finansów postanawia 
nie formułować opinii w sprawie zmian do budżetu oraz do WPI. Członkowie 
Komisji zajmą stanowiska w w/w kwestiach w trakcie najbliższej sesji Rady 
Powiatu.  

Zarząd informuje, że procedura rozpatrywania wniosków została                
w pełni zachowana. Wnioski Komisji Stałych rozpatrywane są zbiorowo 
przed każdą sesją Rady Powiatu po wszystkich posiedzeniach Komisji 
Stałych, niezależnie od tego czego wnioski dotyczą. Zarząd nie traktuje 
wybiórczo wniosków poszczególnych Komisji. 
 
Radny Jerzy Piasecki wystąpił z wnioskiem by kontrakty zawierane przez 
Szpital z NFZ były monitorowane przez Zarząd Powiatu. Komisja uważa, że 
stanowisko jest słuszne i popiera pomoc Szpitalowi w wyegzekwowaniu 
dobrego kontraktu.  

Zarząd będzie czynił starania i wspierał wyegzekwowanie dobrego 
kontraktu.  
 
Komisja  wypracowała  wnioski: 
 -  o rozeznanie i zestawienie potrzeb inwestycyjnych ( rozwojowych ) szkół 
w nadchodzącym roku budżetowym 2008.  
 

-  o uzupełnienie przez Zarząd  materiału dotyczącego zgłoszonych 
przez radnych inerpelacji, zapytań i wniosków z obrad komisji. Wniosek 
wydaje się bezzasadny, gdyż temat taki będzie ujęty w planie pracy rady w 
2008 roku na przełomie miesiąca stycznia i lutego podsumowujący cały rok 
pracy Komisji. 

 
- o przedstawienie informacji na temat wniosków, które wpłynęły do 
Starostwa Powiatowego w sprawie lokalizacji w mieście Wągrowiec                
i powiatu wągrowieckiego  kolejnych sklepów wielopowierzchniowych               
( powyżej 400 m) i podjętych w tym temacie procedurach.  
 

Wniosek został skierowany do Wydziału Architektury i Budownictwa celem 
realizacji. Udzielona odpowiedź  została przekazana radnemu A. Zającowi na 
XIII sesji Rady w dniu 24.10.br. 
 
O godz. 15.30 na posiedzenie Zarządu przybył p. A.Wieczorek.  
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Komisja Edukacji ,Kultury Sportu i Turystyki wnioskuje:  
 
o zabezpieczenie w rezerwie celowej dodatkowych środków w dziale 921 w 
kwocie 30.000 zł na realizację uchwały RPW nr X/58/2007 z dnia 
27.06.2007r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego i będącym własnością podmiotów nie należących do sektora 
finansów publicznych z przeznaczeniem na wsparcie wykonania 
zabezpieczeń antywłamaniowych, przeciwpożarowych  i odgromowych. 
Wniosek będzie brany pod uwagę przy konstruowaniu budżetu powiatu na 
2008 rok. 
 
- o zwiększenie środków finansowych w dziale 926 w kwocie 2.000 zł na 
realizację zadań.  
Wniosek został skierowany do Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu celem 
rozeznania i ewentualnej realizacji. 
 
Wnioski, stanowiska i opinie wypracowane przez Komisje przedstawiła 
Mariola Substyk - inspektor w Biurze Rady. 
 
Ad 6 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad na tym posiedzenie Zarządu 
zakończono. 

 
Protokołowała 

         ______________ 
          / M.Substyk /                                       
     

                                                       Starosta Wągrowiecki     
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                           /Michał Piechocki /  
 

    Andrzej Bielecki                    ________________ 
 
    Wiesław Ewertowski             ________________ 

 
 

 


